
Zápisnica 

z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 02. decembra 2021 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

Prítomní poslanci:  Matej Rehák, Martin Beňo, Milan Cabánek, Martin Zelenaj, Eliška 

Kuklová, Peter Pagačovič, Stanislav Šantavý, Mária Macánková 

 

Ospravedlnený poslanec: Ivan Behúl 

 

Program :  

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Informatívna správa starostu obce  

5.  Kontrola plnenia uznesení  

6.  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2022 a viacročného 

rozpočtu obce Lužianky na roky 2023 -2024 

7.  Návrh na schválenie rozpočtu na rok 2022   

8.  Návrh Dodatku č. 1  k VZN č. 3/2015 O miestnych daniach  

9.  Návrh na schválenie VZN č.1/2021 Rokovací poriadok OZ v Lužiankach 

10. Návrh na schválenie VZN č.2/2021 Štatút obce Lužianky 

11. Návrh na schválenie zmluvy  (Denný stacionár + uznes.) 

12. Návrh na schválenie dotácií podľa VZN č. 4/2013 za činnosť v roku 2021 

13. Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach a návrh finančného príspevku za 

činnosť 

14. Vymenovanie ústrednej inventarizačnej komisie 

15. Rôzne ( lístky TKO pre občanov, vrecia, výška aktivačného príspevku na člena 

občianskeho združenia na rok 2022,  ples ZŠ,  poľovníci ) 

16. Diskusia 

17. Návrh na uznesenie 

18. Záver 

 Starosta obce otvoril piate riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  

prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 

uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 

jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Martin Zelenaj a Stanislav Šantavý. 

Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Matej Rehák, Martin 

Beňo, Peter Pagačovič. Program rokovania bol upravený nasledovne: za bod 7- Návrh na 

schválenie rozpočtu na rok 2022 bol zaradený bod - Investičné akcie v roku 2022 a za bod 11- 

Návrh na schválenie zmluvy-denný stacionár bol zaradený bod - Žiadosť hlavnej kontrolórky 

obce. Takto doplnený program rokovania poslanci OZ  jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 

  

V informatívnej správe starosta obce informoval o zverejnení výzvy na výber 

zhotoviteľa na III. etapu, 3 časť kanalizácie; o nutnosti úpravy vodovodného potrubia na 

Radošinskej ulici pre postup prác na III. etape, 2.časti kanalizácie; bola podpísaná zmluva s 

novým dopravcom MHD, ktorá bude následne zverejnená na internetovej stránke obce; 

o oznámení spoločnosti Arriva o prechode MHD na prázdninový režim od 06. 12. 2021 do 

odvolania; obecný úrad bol z bočných strán oplotený; bolo oplotené detské ihrisko na 

Holotke; na obecný úrad bola doručená žiadosť prokuratúry o predloženie dokladov ohľadne 

voľby hlavného kontrolóra obce; bola podpísaná zmluva s Biskupským úradom o zámene 

pozemkov, Korytovská ulica prejde do majetku obce;  PZO uskutočnilo prieskum záujmu 

obcí o zavedenie váženia komunálneho odpadu. Z 57 obcí bolo za zavedenie nového systému 

53. 
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Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z kontroly plnenia uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo  vzalo  na vedomie  stanovisko hlavnej kontrolórky obce k 

návrhu rozpočtu obce na rok 2022. 

      Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce na rok 2022 v členení: bežný rozpočet; 

kapitálový rozpočet; finančné operácie (všetci za). 

Zároveň vzalo na vedomie viacročný rozpočet obce na roky 2023 – 2024. 

 

 Poslankyňa Mária Macánková predniesla návrh investičných akcií na rok 2022. 

Po prerokovaní poslanci OZ jednohlasne schválili nasledovné investičné akcie: 

 

                                                              Názov projektu 

Pozemkové úpravy 

v lokalite 

Diely I.na pozemkoch nad 

Teslovou ul. pokračovanie 

v projekte 

 

 

 

Športová záhrada Lužianky - 

Podaná žiadosť o získanie 

nenávratného finančného 

prostriedky 

 

Obratisko pre motorové 

vozidlá 

 

Stabilizácia a posilnenie 

elektrickej siete 

(Rastislavova, Kajsa I., 

Kajsa II., Počašie)- prebieha 

výkup pozemkov 

 

Nákup pozemkov do 400 m2 

v rámci Jednoduchých 

pozemkových úprav 

 

Odvodnenie Rastislavova 

(od stavebnín Karas po 

Kynecký potok) 

 

Riešenie parkoviska pred 

OU 

Zabezpečenie PD a SP na 

vybrané činnosti 

Spoločných zariadení 

a opatrení (komunikácia, 

zeleň ) – realizácia iba 

v prípade  získania 

eurofondových financií 

 

Kanalizácia III. etapa – 

zabezpečenie potrebnej 

dokumentácie a povolení: 

 

 

2.časť –realizácia 

3. časť – realizácia 

 

Futbalový areál 

(úprava vzhľadu a zlepšenie 

technickej vybavenosti, 

zateplenie budovy) 

 

Oprava rekonštrukcia 

obecného  domčeka 

 

Zariadenie pre seniorov + 

denný stacionár 

(obstaranie novej PD, 

realizácia)- podaná žiadosť 

o získanie finančných 

prostriedkov vo vyhlásenej 

výzve - Denný stacionár 

 

Odkúpenie budovy pošty 

(zabezpečenie PD na 

budovu, parkovisko, malú 

tržnicu) 

 

 

Zvýšenie bezpečnosti v obci 

na cestných komunikáciách 

(funkčné kamery) 

Hasičská zbrojnica 

Cyklotrasa popri rieke. 

Spolufinancovanie  v rámci 

projektu Podzoborská 

hrádza 

Oprava ulíc: 

Tatranská- iba výjazd na 

ulicu Rastislavova , 

 

Parkovisko cintorín Kajsa 

(PD hotová, proces 

Nákup pozemkov-vecné 

bremená 
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Korytovská 

Radošinská 

(PD, stavebné povolenie, 

realizácia) 

zabezpečenia stavebného 

povolenia, následná 

realizácia) 

 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  „Dodatok  č. 1 k  VZN obce č. 3/2015  

o miestnych daniach“  

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov :         9  poslancov 

Počet prítomných poslancov :    8  poslancov 

„Za“ hlasovalo:                           8  poslancov  

„Proti“  hlasovalo :                     0  poslancov  

„Zdržal sa“ hlasovania:              0  poslancov      

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  a schválilo VZN obce č. 1/2021 „Rokovací 

poriadok OZ v Lužiankach“  

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov :         9   poslancov 

Počet prítomných poslancov:     8   poslancov 

„Za“ hlasovalo:                          8   poslancov  

„Proti“  hlasovalo :                     0   poslancov  

„Zdržal sa“ hlasovania:              0   poslancov 

  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  a schválilo VZN obce č. 2/2021  „Štatút obce 

Lužianky“   

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov :         9   poslancov 

Počet prítomných poslancov :    8   poslancov 

„Za“ hlasovalo:                          8   poslancov  

„Proti“  hlasovalo :                     0   poslancov  

„Zdržal sa“ hlasovania:              0   poslancov 

 
Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na projekt s názvom „Podpora poskytovania nových sociálnych služieb - Denný 

stacionár Lužianky“;  predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Podpora 

poskytovania nových sociálnych služieb – Denný stacionár Lužianky“ realizovaného v rámci 

výzvy č. IROP-PO2-SC211-2021-78 na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 

príspevok na podporu poskytovania nových a existujúcich sociálnych služieb, zariadení 

starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa a sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej 

kurately v zariadeniach na komunitnej úrovni, ktorého ciele sú v súlade s platným územným 

plánom obce a platným programom rozvoja obce; zabezpečenie realizácie projektu v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci;  zabezpečenie finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených 

výdavkov projektu a poskytnutého NFP vo výške minimálne 5% v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci, čo činí 51 249,86 EUR;  zabezpečenie financovania prípadných 

neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Ing. Aleny Remenárovej, hlavnej 

kontrolórky obce Lužianky, o udelenie súhlasu k vykonávaniu inej zárobkovej činnosti. Po 

prerokovaní obecné zastupiteľstvo udelilo súhlas  hlavnej kontrolórke obce,  Ing. Alene 
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Remenárovej,  k vykonávaniu inej zárobkovej činnosti t. j. k vykonávaniu hlavného 

pracovného pomeru na ŽSR (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo výšku dotácie pre občianske združenia 

pôsobiace v obci podľa VZN obce č. 4/2013 za činnosti v roku 2021. Zároveň schválilo 

dotáciu na projekty: ZO SZZ - výstava ovocia, zeleniny a kvetov; KlauDIA - deň zdravia 

s nutričnou akadémiou; Klub slovenských turistov - ohľadne rozhľadne Radošinka (všetci za). 

 

 Obecné zastupiteľstvo schválilo vyhodnotenie činnosti jednotlivých komisií pri OZ, 

členov redakčnej rady, činnosť hlavnej kontrolórky obce ako aj finančnú odmenu za činnosť 

vyššie uvedených v roku 2021 (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo za členov do ústrednej inventarizačnej 

komisie z radov poslancov Máriu Macánkovú a Milana Cabánka (všetci za). 

  

            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo výšku príspevku na člena občianskeho 

združenia pre rok 2022 v zmysle čl. II. písmeno e/  VZN č. 4/2013 o podmienkach 

poskytnutia dotácií z rozpočtu obce – aktivačný príspevok v sume 5,- € /na člena. 

 

            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie  príspevku 3 ks lístkov na 

vývoz komunálneho odpadu v roku 2022 zdarma občanovi s trvalým pobytom v obci 

Lužianky, ak dovŕšil  vek 70 rokov a viac k 31. 12. 2021. V prípade manželského páru si 

nárok uplatní jeden z nich.  

Súčasne obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie  3 ks lístkov na komunálny odpad 

zdarma pre držiteľov preukazu ZŤP občanovi do veku do 70 rokov k 31. 12. 2021, maximálne 

v počte  3 ks na domácnosť.  

 

            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie  príspevku  3 ks lístkov a 3 

ks plastových vriec  na vývoz komunálneho odpadu v roku 2022 zdarma rodičovi - občanovi 

s trvalým pobytom v obci Lužianky, ktorý sa stará o dieťa do dovŕšenia  2 rokov veku dieťaťa 

k 31. 12. 2022.  

 

 V diskusii poslankyňa Mária Macánková navrhla, aby sa stanovila výška poplatku za 

prenájom kolumbária. Hlavná kontrolórka obce uviedla, že poplatky by sa mohli riešiť 

komplexnejšie na ďalšom zasadnutí OZ, po ich prehodnotení a spracovaní. 

Starosta obce chcel vedieť, či poslanci súhlasia zo zachovaním pracovnej pozície sociálneho 

pracovníka. Poslanec Matej Rehák sa informoval, aké problémy sociálny pracovník, Peter 

Arpáš, riešil. Ten uviedol, že väčšinou ho občania žiadajú o riešenie sociálnych vecí. 

Prezentoval sa na schôdzi „ZO JDS“, kde ponúkol pomoc občanom pri riešení problémov. 

Občan sa môže na neho obrátiť osobne aj telefonicky. Hlavná kontrolórka chcela vedieť, či 

spolupracuje s obvodnou lekárkou. Peter Arpáš uviedol, že zatiaľ nebola žiadna spolupráca. 

Poslankyňa Mária Macánková sa informovala, ako často podáva starostovi správy 

o vykonanej činnosti a či spolupracuje s pracovníčkou Alžbetou Rigovou ohľadne sociálnych 

vecí. Peter Arpáš uviedol, že nebol zatiaľ zo strany pracovníčky kontaktovaný. Mária 

Macánková poukázala na potrebu navštevovať aj deti zo sociálne slabších rodín, ktoré 

navštevujú miestnu základnú školu. Ďalej navrhla, aby mesačne predkladal poslancom OZ 

správy o svojej činnosti. Nemôže by finančne ohodnotený, keď nemá žiadne výkony a musí 

byť sám aktívny a nečakať na podnety od občanov. Občan Milan Cabánek uviedol, že v obci 

funguje sociálna komisia, ktorá by mala sociálneho pracovníka kontaktovať, keď majú 

vedomosť o problémoch občanov.  

Milan Cabánek informoval o ťažkostiach s pravidelným štvrťročným vydávaním 

„Lužianskych noviniek“. Hrozí nám pokuta, ak nebudú noviny pravidelne vydávané. Má 
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problémy s príspevkami. Poslanci by mali prispievať do novín. Poslanec Martin Beňo 

uviedol, že za noviny je zodpovedný on a články do novín si musí zabezpečiť sám. Ak má  

 

 

problémy s článkami, treba požiadať poslancov o pomoc, ale tí by nemali byť zodpovední za 

tvorbu článkov, môžu byť len nápomocní. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval: 

- či funguje Packeta pred obecným úradom. Starosta obce uviedol, že zatiaľ nie je 

v prevádzke. 

- či sa rieši konečná zastávka na Vinárskej ulici. Starosta obce informoval, že sa to už rieši 

a prebehli nejaké rokovania s majiteľmi pozemku. 

Poslanec Matej Rehák upozornil na zdeformované zábradlie pri výjazde z Korytovskej ulici 

na Rastislavovu ulicu. Ďalej upozornil na dlhodobé státie dodávky na miestnej komunikácii 

na Vinárskej ulici. Náčelník obecnej polície už problém riešil, ale zatiaľ majiteľ auto 

neodstránil. Motorové vozidlo môže stáť na komunikácii 60 dní, potom je privolaná 

oprávnená firma, ktoré vozidlo odtiahne. OP bude mať prístup do registra motorových 

vozidiel, je podpísaná zmluva s ministerstvom vnútra o prístupe. 

Poslanec Milan Cabánek sa informoval na kamery v obci. Náčelník OP uviedol, že päť 

kamier zatiaľ čaká na zapojenie. 

Martin Zelenaj uviedol, že v komisii má člena-dôchodcu a potrebuje ho za činnosť odmeniť 

samostatne. Starosta obce požiadavku porieši v súlade so zákonom. 

Pracovník zberného dvora, Miloš Ivančík, uviedol, že občania sú nezodpovední. V čase, keď 

nie je zberný dvor otvorený, nechávajú odpad pred bránou. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval na rekonštrukciu železničného priecestia na Korytovskej 

ulici. Hlavná kontrolórka uviedla, že sa plánuje na jar. Ďalej informovala o stave vypratania  

pozemku vo vlastníctve ŽSR p. Kikom. Ten sa v posledný možný deň odvolal proti 

rozhodnutiu a konanie sa opätovne prerušilo. 

Starosta obce informoval o žiadosti fy Hakom o určenie dopravného značenia. Bude sa 

opravovať most ponad diaľnicu na Bratislavu. Všetky autá by boli presmerované cez obec. 

Starosta obce nesúhlasí s takýmto riešením, navrhuje, aby bolo využitá cesta cez Lefantovce. 

Poslankyňa Mária Macánková sa informovala na zavedenie semaforu na Rastislavovej ulici. 

Náčelník OP uviedol, že toto preveroval. Boli by potrebné dva semafory, jeden na vstupe 

a druhý na výstupe z obce. Jeden semafor stojí cca 10 000,- €. Osadenie semaforov však 

podlieha schvaľovaciemu  konaniu príslušných orgánov. Na budúci rok, ak budú mať poslanci 

OZ záujem, môže vo veci konať. 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a o 19.15 hod. ukončil piate riadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Lužiankach. 

 

 

 

 

Overovatelia: 

  _____________________   ______________________ 

                   Martin Zelenaj        Stanislav Šantavý 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Renáta Bírová 


